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Ad 1 Status for forespørgsel til kommunen 

P SV har kontaktet teamleder Ditte Jørgensen i Fredensborg kommune 17.08.15 for at undersøge 

om bygningsreglementet er overholdt for bebyggelsen. Der oprettes en sag hos kommunen. 

 

Ad 2 Spørgsmål som skal diskuteres med advokat Knud- Erik 

Kofoed 20.08. 

Hvad er kommunens ansvar/rolle? 

Hvad sker hvis bestyrelsens medlemmer underskriver købsaftalen for Kilden og fællesarealer? 

Mail fra Benèes advokat angående behandlingstid for overdragelsesdokumentet i 

Naturstyrelsen. Hvad svarer vi?  

Hvad skal være på plads før vi kan skrive under? 

Findes der en bygningsgaranti hos Benèe? 

Mener bestyreslen at der er modsætningsforhold mellem NCC da DATEA?  Knud-Erik Kofoeds 

advokatfirma også repræsenterer NCC? 

Vil Formand Per U Svendsen kunne være inhabil i sagen? 

Tidsfrist for asfaltaftalen? 

Hvad sker hvis bygningsreglementet ikke er overholdt? 

Evt. 

Henvendelse ang hundehold og forstyrrende hundeglam. Der udarbejdes et rundskriv til 

beboerne, i hvilket vore ordensregler vedr. hundehold preciseres.  
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